
Dz-05.0021.36.2021    

Protokół nr 36/2021 

z obrad XXXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

 6 maja 2021 r.  w godz. 18.07 – 18.47,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 16 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

za rok 2020 (Projekt Komisji Rewizyjnej) 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza za rok 2020 (Projekt Komisji Rewizyjnej) 

 

Projekt uchwały przedstawił Członek Komisji Rewizyjnej p. Tomasz Friediger.  

 

Do obrad dołączyło dwóch Członków Rady, obecnych 19 osób 

 

Głos zabrali Radni: p. Agnieszka Wantuch , Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marta 

Wodyńska,  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:1 głos;  

w obecności 19 Członków Rady;  

 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXVI/236/2021 w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza za 

rok 2020  –  zał. nr 3. 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

 

      1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- poinformował radnych terminie kolejnej sesji, która planowana jest na 19 lub 20 maja 

w celu przyjęcia uchwały budżetowej na 2022 rok oraz zmian w aktualnym budżecie na 

rok 2021. Głos w sprawie zabrał p. Paweł Potoczek, p. Marta Burzyńska, p. Marta 

Wodyńska, p. Lech Mikulski, p. Marzena Kopeć, p. Natalia Schmidt – Polończyk,  

p. Agnieszka Wantuch, p. Edward Tarczałowicz 

- poprosił o zgłaszanie obszarów, którym grozi intensywna zabudowa w celu zgłoszenia 

do Wydziału Planowania Przestrzennego  uchwały Rady wnioskującej o przyspieszenie 

prac nad miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. 



- poinformował o braku wykonawcy na druk gazetki i wszczęciu nowej procedury 

przetargowej oraz możliwych zmianach dotyczących ilości numerów wydawanej 

gazetki. Głos zabrał p. Mariusz Bembenek. 

- poinformował o opóźnieniach prac związanych z remontem chodnika  

ul. Racławickiej oraz o poszerzeniu zakresu prac. 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

- poprosił członków Komisji Edukacji o zastanowienie się, które zadania mają zostać 

ujęte w budżecie na 2022 rok. 

3. Radna p. Marta Wodyńska: 

- poinformowała o złożonych przez Komisję Infrastruktury Komunalnej 

rekomendacjach dotyczących zadań na 2022 rok. 

4. Radny p. Lech Mikulski: 

- poprosił o zwoływanie posiedzeń komisji problemowych na późniejsze godziny. 

5. Radna p. Natalia Schmidt – Polończyk: 

- zapytała o sprawę rozbudowy prywatnego domu pogodnej jesieni, wysokości 

planowanej rozbudowy oraz ilości terenu zielonego jaki zostanie po rozbudowie. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos zabrała p. Anna 

Pojałowska, p. Mariusz Bembenek 

- zapytała jakie działania zostały podjęte w celu zabezpieczenia terenu zielonego przy 

ul. Litewskiej przed rozjeżdżaniem zieleńca przez samochody. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa p. Tomasz Friediger oraz 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Zostaną zamontowane słupki blokujące  wjazd 

samochodów a dopiero później wyrównanie terenu i nasadzenia roślin. Głos w sprawie 

zabrał p. Mariusz Bembenek. 

6. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- poprosiła o przesłanie harmonogramu zwołanych posiedzeń komisji. 

Ad 5. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Radna p. Marta Wodyńska poinformowała o spotkaniu w sprawie organizacji ruchu na  

al. 3 Maja, które odbyło się 4 maja br. Omówiła ustalenia ze spotkania zawarte w notatce. Głos 

w sprawie zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Przewodniczący Rady poprosił o nadsyłanie informacji o zwoływanych posiedzeniach komisji 

do godz. 12.00 celem rozesłania zbiorczej informacji wszystkim radnym.  

 

Ad 6. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXVI sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 18.47. 

 

       Przewodniczący  

         Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


